
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 10. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 261
Mener ministeren, at det er problematisk, at huslejen i private udlejningsboli-
ger er steget med 41 procent i København de sidste ti år, som det fremgår af
artiklen ”Politikere skændes om stingende huslejer” på dr.dk fra den 1. januar
2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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